
Referat fra DTS-generalforsamling den 30. april 2025 
 

Formanden Ulla Kær Andersen bød velkommen til mødet - både til medlemmer og gæster 
fra forbundet. 

 
Valg af mødets tillidsmænd  
 

Valg af dirigent: Jakob Myrup Lerche var indstillet af bestyrelsen og blev valgt. 
Valg af referent: Flemming Poulsen var indstillet af bestyrelsen og blev valgt. 
Valg af stemmetællere: Anita Illum og Hans Holmer fra DTS-Sekretariatet var indstillet af 
bestyrelsen og blev valgt. 

 
Dirigenten konkluderede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 
Det blev fremhævet at indkaldelse kom rettidigt i marts, men at der skete en fejl ved 
udsendelsen, hvorfor ca. halvdelen af medlemmerne først modtog indkaldelsen efter fristens 
udløb. På forespørgsel har ingen medlemmer dog ønsket at gøre indsigelse mod afholdelsen 
af generalforsamlingen. 

 
Bestyrelsens beretning  
 

Beretningen fremsendes særskilt, hvorfor der i det efterfølgende kun refereres 
spørgsmål/svar fra de tilstedeværende på generalforsamlingen. 
 
Indledning 
- Ingen bemærkninger. 
 
Resultat OK 24 
- Deltager: Der blev spurgt ind til overgangsordning for afspadseringskontoen, da 

personaleledere allerede nu kræver afspadsering, da man kun må have 111 timer stående 
? 
Spørgsmålet omhandler kun timer registreret som TJFR (beordret overarbejde). 
Svar: Man vil fremover håndhæve 6 mdr. forældelsesregel for afspadseringstimer (max. 
111 timer) og timer udover 111 omfattet af overgangsordningen skal overføres til en 
opsparingsordning, der ikke forældes. 
ADST har endnu ikke udarbejdet en vejledning til personaleledere. 

 
Kutymefridage og ATN 
- Ingen bemærkninger. 
 
Sikkerhedsgodkendelse 
- Deltager: Der spørges om der er meldt retningslinjer ud fra ledelsen ? 

Svar: Man er endnu ikke nået frem til en fælles politik for Udviklings- og 
Forenklingsstyrelsen, så sikkerhedsgodkendelse håndteres meget forskelligt rundt i 
organisationen. 

 
Tillæg 25 



- Deltager: Roste bestyrelsens arbejde med forhandling af tillæg, men var ærgerlig over, at 
tildelte tillæg bliver reduceret forholdsmæssigt af ADST i forhold til arbejdstid (deltid). 
Svar: Bestyrelsen tager det til note. 
Bestyrelsen er opmærksom på deltidsmedarbejdere, når man forhandler tillæg, da en 
forholdsmæssig nedskrivning af et tillæg skal gen-indgå i puljen. 

 
Statens IT 
- Deltager: Den mulige flytning til Statens IT fylder rigtig meget blandt de berørte 

medarbejdere. 
Svar: Det er man i forbundet opmærksom på og har derfor nedsat en arbejdsgruppe, der 
skal håndtere de problemer som måtte opstå i forbindelse med en flytning. 
Ved en flytning til Statens IT, er det forventningen at medlemmers organisatoriske 
tilhørsforhold skal fortsætte i TAT (der er en del af Dansk Told- og Skatteforbund). 

 
Ansættelsesstop og fyringsrunde 
- Deltager: Vil ansættelsesstoppet gælde hele 2025 ? 

Svar: Som udgangspunkt ja, men afhænger formodentlig af omfanget af fratrædelser. 
- Deltager: Bemærkede at det trods alt har været en bedre proces i forhold til tidligere 

fyringsrunder, bl.a. fordi man begrænsede det til få områder. 
- Deltager: Savnede information om hvad der skulle foregå, så man ikke ubelejligt 

kontaktede berørte enheder ? 
Svar fra HR-repræsentant: HR har faktisk forsøgt at klæde personaleleder på, så noget 
sådant skulle blive minimeret. 

 
Forvaltningsanalyse 
- Deltager: Ved man hvilke dele af organisationen, der er involveret i analysen ? 

Svar: Beretningen omhandler kun den del af analysen, der vedrører Udviklings- og 
Forenklingsstyrelsen. 

 
Rokeringer på OHV 
- Deltager: Hvorfor flytter man ikke folk til Lyngby, da dem på Nybrovej føler sig meget 

isoleret, men at det faktisk er rare lokaler ? 
Svar: Et flertal af medarbejdere ønsker ikke at flytte til Lyngby og nedgangen i antallet 
af medarbejdere har også mindsket behovet. 

 
Sundhedsmåling 
- Ingen bemærkninger 
 
Skatteministeriet 50 år 
- Ingen bemærkninger 
 
Afslutning 
- Deltager: Hvordan kan UFST have andre regler vedrørende tillæg end andre styrelser ? 

Svar: Det er op til de enkelte styrelser, hvordan de vil anvende tillægspuljerne. 
 
Beretningen blev godkendt 

 
Behandling af forslag  



 
Der er ikke indkommet nogen forslag. 

 
Valg af formand (Ulla Kær Andersen genopstiller) 
 

Opstillingslisten er kontrolleret af dirigent og konkluderet korrekt. 
Der er kun en opstillet – Ulla - der blev genvalgt. 

 
Valg af næstformand (Carsten Skov genopstiller) 
 

Opstillingslisten er kontrolleret af dirigent og konkluderet korrekt. 
Der er kun en opstillet – Carsten - der blev genvalgt. 

 
Valg af øvrige tillidsrepræsentant(er) i Skatteforvaltningen 
 

Med baggrund i medlemstallet kan der ikke vælges yderligere tillidsrepræsentanter, da 
formand & næstformand automatisk er valgt - valget bortfaldt derfor. 

 
Valg af tillidsrepræsentant i Departementet (Tina Charlotte Olsen genopstiller) 
 

Opstillingslisten er kontrolleret af dirigent og konkluderet korrekt. 
Der er kun en opstillet – Tina - der blev genvalgt. 

 
Dirigenten takkede for god ro og orden. Generalforsamlingen blev herefter afsluttet. 
 
Ulla og Carsten takkede for valget, samt takkede dirigent, referent og stemmetællere for indsatsen. 


